
Skatteudvalget

Til: Erhvervs- og vækstministeren

Dato: 6. november 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 120
Vil ministeren oplyse et skøn over, hvor meget den danske stat er gået glip af
i tabte skatteindtægter som følge af de hidtidigt hemmeligholdte skatteaftaler i
Luxembourg, jf. omtalen i bl.a. Politiken torsdag den 6. november 2014?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jakob Engel-Schmidt (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Jakob.Engel-Schmidt@ft.dk
og til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Mads Rørvig
formand
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